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Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 12. december 2023 kl. 17.00-19.00. 
 

1. Godkendelse af dagsorden og opfølgning referat fra mødet i september 
Bilag 1: Referat af bestyrelsesmøde d. 25. september 2023 
 

2. Forventet resultat 2023 og budget 2024 (AJ og CK) 
Bilag 2.1: Forventet resultat 2023 og Budget 2024 
Bilag 2.2: Økonomi – opfølgning d. 12.12.2023 
 

3. Arbejdet med lærernes forberedelsestid i 2023-24 (CK) 
Bilag 3: Oversigt over planlægningstimer 2023-24 
 
Bilaget er blevet præsenteret på sidste SU-møde.  
- Den første side viser i søjler, hvad vi har planlagt af undervisningstimer (af 60 minutter) samt 

timer til forberedelse før og efter at jeg har reduceret forberedelsesfaktoren. Til sidst ser vi en 
søjle, der angiver antal timer til at rette opgaver. 

- Den anden side viser i et ”pindediagram”, hvad vi også bruger timer til på BG. Jeg gennemgår 
bilaget på mødet. 

 
4. Klassekvotient – bestyrelsen skal underskrive 

Bilag 4: Godkendelse af klassekvotient for 1. årgang. 
 
Som det fremgår af bilaget, er vi ikke i nærheden af at nærme os klasseloftet på stx på max. 28 
elever. Derimod er vi tæt på max med vores hf-klasse. 
 

5. Årets Studierejse i 3.g  
- 3.x: Tanzania – oplæg ved lektor Peter Salomonsen (PS) 
- 3.b: Madrid – oplæg ved Michael Christensen (Ch) 
- 3.c: Cambridge – oplæg ved Birgit Rønne (Rø) 
 

6. Kapacitet for 2024-25 (CK) 
Bilag 6.1: Overblik over justeret tidsplan for fordeling af elever 2024 
Bilag 6.2: Regionens udspil til kapacitetsfastsættelse 2024-25. 
 
Det er en klar forbedring af tidsplanen sidste år, at vi 2024 får oplyst den endelige kapacitet i april. 
Det gør det nemmere at planlægge skoleåret. Og så er det ret interessant, at regionen foreslår, at 
BG får en stx-kapacitet på 84 elever (se Bilag 6.2 – tabel 4) – samtidigt med at regionen foreslår, at 
Viborg Katedralskoles kapacitet sættes ned (se Bilag 6.2 – tabel 5). 

 

7. Diskussion af investeringsmuligheder (Tommas). 
Jf. bestyrelsesmødet i september 2023 tager vi en kort drøftelse af vores investeringsmuligheder. Vi 
får 3 mil kr. tilbage fra vores investering i obligationer til januar 2024 – dem kan vi ovverveje at 
reinvestere. 
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8. Nyt fra SU, elevrepræsentanter og ledelse 
 

 
9. Evt. 

 

 


